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Tisztelt Elnok Úr!

Magyarország Alaptoivénye 7 cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012 . évi XXXVl. torvény 42 .

J (8) bekezdése és az egyes házszabályt rendelkezésekr ől szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1 )

bekezdése alapján „Miért nem kezdeményeztek nemzeti konzultácíót 20 000 bevándorló

letelepítéséról?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Rogán Antalhoz, a

1\Imiszterelnoki Kabinetirodát vezető miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

.\ modern kori Magyarország talán legnagyobb bevándorlási hullámát idézte el ő az on által kezdeményezet t
letelepedési kotvényprogram, amelynek keretei kózótt mintegy 20 000 kúlfoldi állampolgár telepedhetett le
hazánkban . Nem tudhatjuk, közülük hányan jelentenek súlyos nemzetbiztonsági kockázatot, nincsene k
információink arról sem, kivizsgálták-e, hogy milyen kapcsolatban állnak nemzetközi b űnoző i csoportokkal ,
esetleg terroristákkal . Felhívnám a figyelmét, hogy minden egyes eladott kötvény 29 000 eurós diszkontta l
számolva, közel 9 millió forintjába kerül az adófizet őknek .

Ennek ellenére a kormány semmilyen formában nem kérte ki a magyar emberek véleményét azza l
kapcsolatban, szeretnének-e befogadni 20 000 idegen állampolgárt . Miért nem írtak ki referendumot arról ,
hogy on betelepíthet-e Magyarországra külföldieket a saját gazdagodása érdekében? Miért nem kérdezte me g
a magyar embereket a kormány egy nemzeti konzultáció keretében, hogy elfogadják-e a Rogán-tervet é s
20 000 fő betelepítését? Kérdezem ezért a Miniszter Urat, miért nem kezdeményeztek nemzeti konzultáció t
arról, elfogadják-e az emberek, hogy on bevándorlókat telepít Magyarországra ?

Várom Miniszter Úr válaszát a fenti kérdésekre .

Budapest, 2017 . december 12 .

Kész Zoltán
független országgyű lési képviselő
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